
  S K R A Ć E N I    Z A P I S N I K  
 
 

sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 14.03.2011. godine u 18,30  sati u maloj 
dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini 

 
SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI:  

 
Mladen Gregurović, Viktorija Mikša, Zdravko Presečki,   Danko Hršak, Dragutin Benc, Josip Kozina, 
Zoran Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  Nenad Sikirica, Klasić 
Danijel, Mirko Koret, Štefanija Družinec, Zdenka Grilec, Rober Cerovečki,  Vladimir Bajcer i   Branko 
Kunštek    

 
 

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: Josip Horvat, gradonačelnik Grada Krapine, Josip 
Pelin, zamjenik gradonačelnika, Boris Bočkaj, zamjenik gradonačelnika,  Vlasta Bočkaj, pročelnica, 
Snježana Pelin, pročelnica,  Miroslav Ivić,pročelnik, Jelena Milčić, pročelnica,  Branka Stipić, voditelj 
zapisnika te predstavnici medija. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 12. sjednicu Gradskog vijeća Grada Krapine, 
pozdravlja sve prisutne, konstatira nakon izvršene prozivke, da sjednici prisustvuje dovoljan broj 
članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi akti.  

 
Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje sjednice koji su 
članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da je jednoglasno usvojen dnevni 
red u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 
T O Č K A  1. 

PITANJA I PRIJEDLOZI 
 

1. Član gradskog vijeća g. Koret Mirko konstatirao je slijedeće:  
 

• zašto je Grad dopustio “Pekom-u”  povećanje cijene crnog kruga, kada je po svim medijima 
od strane vlade rečeno da kruh neće poskupjeti 

• osvrnuo se na napuštenu kuću u Šetalištu koja je ruglo za grad, pa predlaže da Grad 
intervenira, da se ista uredi bez obzira što je to privatno vlasništvo   

• ponovno upozorava na smetlište u Stahinju i to na mjestu gdje prolaze cjevovodi za gradski 
vodovod, pa ponovno predlaže da se isto smetlište sanira odnosno da se stavi natpis da je 
zabranjen odvoz smeća  

 
Gradonačelnik je odgovorio, da što se tiče cijene kruha od strane Pekoma, Grad nema utjecaja na 
formrianje cijena odnosno Pekom na tržištu slobodno formira cijene.  
Nadalje se osvrnuo na kuću u Šetalištu te je istakao da je nekoliko puta Grad intervenirao što se tiče 
ureñenja iste no nema se mogućnosti kazniti vlasnika. 
Isto tako je istakao da se odlagalište smeća u Strahinju već nekoliko puta saniralo, ali je napomenuo, 
da odgovorno tvrdi da netko namjerno dovozi smeće te se nakon toga prijavi inspekciji. Isto tako je 
istakao da je Grad spreman poduzeti i potrebne radnje prema inspekciji, jer je ona zadužena da 
pronañe počinitelja, no ima se osjećaj kad je o Gradu riječ inspekcije brzo djeluju.  
 

2. Član gradskog vijeća g.Grah obavijestio je članove gradskog vijeća da je održana treking utrka 
u Krapinskim Toplicama te se zahvaljuje Gradu i gradonačelnku na donaciji za utrku.  Isto 
tako je postavio pitanje da li će se ove godine započeti s gradnjom brze ceste do Zaboka.   

 
Gradonačelnik je napomenuo da je prema planu HC realizacije ove ceste, ali se stalo jer nije bilo 
kompletne dokumentacije.   
 



3. Član gradskog vijeća g.Sikirica ponovno je postavio pitanje oko izgradnje paralelne ceste te 
ureñenja raskršća u Velikoj Vesi ( Ruka ). Isto tako je predložio da se počne mijenjati javna 
rasvjeta odnosno tamo gdje nema ekološke rasvjete da se ista zamjeni. 

 
Gradonačelnik je odgovorio da se početak radova na cesti D 206 planira oko 01.04.2011. te da se isto 
tako nastavlja sa projektiranjem nastavka ceste za Tkalce. Nadalje se osvrnuo na javnu rasvjetu te je 
istakao, da sve što je u zadnje vrijeme mijenjano, stavljala se ekološka rasvjeta, ali ima još i stare i to 
u V.Vesi, Lepajcima kao i u samom gradu, ali ove godine u Proračunu grada nisu planirana sredstva za 
to. Odgovorio je, da što se tiče ureñenja raskršća kod Ruke, bilo je puno problema sa projektantima, 
zatim je bilo problema i sa vlasnikom zemlje, ali se našlo rješenje te bi za mjesec dana projekt trebao 
biti predan u Hrvatske ceste.  
 

4. Član gradskog vijeća g.Bajcer napomenuo je slijedeće: 
 

• stanovnici ulice M.Pavića predlažu rješenje prometnih problema kroz njihovu ulicu te 
napominje da su zahtjev za prometno rješenje dali i MO Krapina 

• osvrnuo se na naziv zone, jer se u jednom dijelu Izvještaja o radu gradonačelnika 
odnosno u nekim zaključcima  zona  naziva “gospodarska zona Krapina Nova-zapad”, 
a u nekim zaključcima “poduzetnička zona Nova Krapina” ,pa se postavlja pitanje 
pravog naziva zone 

• upozorava na nered koji ostaje iza pasa koji šeću gradom bez obveze vlasnika da čisti 
i održava javne površine te bi komunalni redari  trebali kažnjavati neodgovorne 
vlasnike 

 
Gradonačelnik je istakao da je teško pratiti vlasnike pasa, jer oni ne žele predočiti dokumentaciju, a 
ako to ne žele komunalni redar ih ne može kazniti. Istakao je, da i ovim putem apelira na vlasnike 
pasa da vode brigu o svojim kućnim ljubimcima. Što se tiče regulacije prometa u ul.Miška Pavića , 
provjerit će se gdje je zahtjev, ali napominje,  da bi na temelju podnijetog zahtjeva,  trebalo mijenjati 
i Odluku o regulaciji prometa.     
 
    

T O Č K A  2. 
 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 
 
Predsjednik gradskog vijeća upoznao je članove vijeća da su radni materijal za ovu točku primili uz 
poziv za ovu sjednicu te o istoj točci otvara raspravu.  
 
Kako nije bilo nikakovih pitanja ni prijedloga, predsjednik vijeća je konstatirao da je jednoglasno 
donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
 
U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika. 
 
 

T O Č K A  3. 
 
Prijedlog Smjernica razvoja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine  
 
 
 
Predsjednik  gradskog vijeća otvorio je raspravu po gore navedenoj točci.   
 



Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu smjernica  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo nikakovih daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik vijeća je isto dao na glasovanje te je 
konstatirao da je jednoglasno donijeta slijedeća  
  

 
O D L U K A 

 
D o n o s e   se Smjernice razvoja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika. 

 
T O Č K A  4. 

 
Prijedlog Analize stanja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine 
 
Predsjednik  gradskog vijeća otvorio je raspravu po gore navedenoj točci.   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu Analize  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo nikakovih daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik vijeća je isto dao na glasovanje te je 
konstatirao da je jednoglasno donijeta slijedeća  
  
 

O D L U K A 
 
D o n o s i  se  Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja Grada Krapine u  tekstu koji čini sastavni dio 
ovog  izvoda iz skraćenog zapisnika. 
 

T O Č K A  5. 
 
 Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Gradske knjižnice Krapina 
 
Predsjednik  gradskog vijeća otvorio je raspravu po gore navedenoj točci.   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu izmjena i dopuna gore navedene odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću 
Grada Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo nikakovih daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik vijeća je isto dao na glasovanje te je 
konstatirao da je jednoglasno donijeta slijedeća  
 
 

O D L U K A 
 
D o n o s i  se  Izmjena i dopuna Statuta Gradske knjižnice Krapina u tekstu koji čini sastavni dio ovog  
skraćenog zapisnika.    
 

 
T O Č K A  6. 

 
 Prijedlog Odluke o preuzimanju nekretnina na lokalitetu Hušnjakovo    
 



Predsjednik  gradskog vijeća otvorio je raspravu po gore navedenoj točci.   
 
 
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu izmjena i dopuna gore navedene odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću 
Grada Krapine na donošenje.  
 
Kratko obrazloženje navedene točke dao je gradonačelnik, a sve u tekstu obrazloženja koje čini 
sastavni dio ovog zapisnika. Isto tako je istakao, da je osnovni razlog donošenja navedene Odluke, da 
Grad želi voditi investicije u dijelu lokaliteta Hušnjakovo koje mu pripada. Takoñer je napomenuo da 
se više ne smije dogoditi kao prošle godine, da se rješavanje problema prebacuje s jednog na drugog. 
 
Član gradskog vijeća g.Sikirica je postavio pitanje što će to sve financijski značiti za Grad odnosno da li 
će Muzeji krenuti u II fazu ureñenja lokaliteta ili će to morati sam Grad. 
 
Gradonačelnik je istakao da se ne mijenja puno jer je Sporazumom sve definirano  te je i do sada je 
Grad bio vlasnik samo je istim upravljalo POU, dok sada sve prelazi na Grad. Nadalje je istakao, da 
treba vidjeti što se može sa ugovorom, jer je 2002. godine pravo grañenja trajno prenešno na Muzeje 
Hrvatskog zagorja, pa Grad  mora pokrenuti inicijativu za rješenje odnosno  istakao je,  da je ovo 
preuzimanje upravljanja prvi korak do rješenja preuzimanja cijelog kompleksa lokaliteta Hušnjakovo. 
 
Kako nije bilo daljnih pitanja ni prijedloga predsjednik gradskog vijeća konstatirao je da je jednoglasno 
donijeta slijedeća 
 

O D L U K A 
o preuzimanju nekretnina 

I Rješenjem Okružnog privrednog suda u Zagrebu broj L – 14/1984. od 18.12.1984. godine u 
postupku redovne likvidacije Radne organizacije „Muzeji i galerije Krapine“,  Općini Krapini je predana 
sva pokretna i nepokretna imovina. Rješenjem Skupštine Općine Krapina odlučeno je da se navedena 
imovina prenosi na Radnu organizaciju Nalazište pračovjeka, muzeji i galerije „Hušnjakovo“ Krapina. 
Ugovorom o prijenosu sredstava zaključenim 21.11.1985. godine izmeñu Općine Krapina kao 
prenosiocu sredstava i Radne organizacije Nalazište pračovjeka, muzeji i galerije „Hušnjakovo“ Krapina 
kao stjecatelju sredstava, Općina Krapina je bez naknade na stjecatelja prenijela pravo upravljanja na 
nekretninama i pokretninama na poslovnoj zgradi i dvorištu, Šetalište Vilibalda Sluge bb u Krapini, u 
kojoj se nalazio Muzej evolucije i ugostiteljski lokal izgrañenoj na k.č.br 1495/3 površine 1408 m2 u 
z.k.ul. 2155 k.o. Krapina – grad te na k.č.br. 1495/1 površine 4847 m2 park i bazen upisanoj u z.k.ul. 
2155 k.o. Krapina – grad, sa svim muzejskim eksponatima na otvorenom i zatvorenom prostoru, 
inventarom i drugim pokretnim stvarima. Pravni slijednik Radne organizacije Nalazište pračovjeka, 
muzeji i galerije „Hušnjakovo“ Krapina je Pučko otvoreno učilište Krapina, Krapina, Šetalište Hrvatskog 
narodnog preporoda 13.  

II Sporazumom od 20.05.2003. godine Ministarstvo kulture RH i Grad Krapina uredili su preuzimanje 
imovine, prava i obveza, te radnike Muzeja evolucije i nalazište pračovjeka s lokalitetom Josipovac i 
“Hušnjakovo” u Krapini u skladu s Odlukom o preuzimanju osnivačkih prava nad Muzejom evolucije i 
nalazišta pračovjeka s lokalitetom Josipovac i “Hušnjakovo” u Krapini (Narodne novine br.134/02.) i 
Odlukom Gradskog vijeća Grada Krapine o prijenosu osnivačkih prava nad Muzejom evolucije i 
nalazištem pračovjeka s lokalitetom Josipovac i “Hušnjakovo” na Republiku Hrvatsku, Klasa: 021-
05/02-01/33, Ur.broj: 2140/01-02/03. od 27.lipnja 2002. godine. Posebnim Ugovorom o osnivanju i 
prijenosu prava grañenja od 20.05.2003. godine koji je zaključen izmeñu Grada Krapine, Pučkog 
otvorenog učilišta Krapina, Ministarstva kulture RH i Muzeja Hrvatskog Zagorja, u čl. 4. je utvrñeno da 
je Grad Krapina suglasan da Muzeji Hrvatskog zagorja na k.č.br. 1495/3 z.k.ul. 3011 k.o. Krapina-grad 
na prvom katu zgrade s prilazom i sanitarnim čvorom, mogu izvršiti rekonstrukciju i adaptaciju zgrade 
Knaipovog lječilišta. Prizemlje zgrade i pripadajuće zemljište ostalo je nadalje koristiti Pučko otvoreno 
učilište Krapina. 



III Pučko otvoreno učilište Krapina je dana 31.12.2004. godine zaključilo Ugovor o zakupu 
ugostiteljskog lokala sa Caffe bar pizzeria „Ramona“, Pregrada, S. Radića 9, za poslovni prostor u 
Krapini, Šetalište Vilibalda Sluge bb, u prizemlju zgrade Muzeja krapinskog pračovjeka Hušnjakovo. 
Ugovor je zaključen na razdoblje od 5 godina odnosno do početka rekonstrukcije objekta. Zaključenim 
Aneksom je utvrñeno da se Ugovor zaključuje na razdoblje na 10 godina,  a rok počinje teći 2.9.2005. 
godine. 

IV  Nekretnine pod oznakom kat. čest. broj 1495/3, kuća i dvorište površine 1408 m2, u prizemlju 
zgrade i kat. čest. broj 1495/1 park i bazen površine 4847 m2 z.k.ul. 3517 obje k.o. Krapina – grad, PL 
2758, koje se nalaze na lokalitetu Hušnjakovo u Krapini, upisane su danas u zemljišnim knjigama kao 
vlasništvo Grada Krapine.  

V. Odobrava se Gradu Krapini Krapina, Magistratska 30, preuzimanje nekretnina pod oznakom kat. 
čest. broj  1495/3, kuća i dvorište površine 1408 m2, u prizemlju zgrade i kat. čest. broj 1495/1 park i 
bazen površine 4847 m2 obje k.o. Krapina – grad, koje se nalaze na lokalitetu Hušnjakovo u Krapini, 
kojima upravlja Pučko otvoreno učilište Krapina, Krapina, Šetalište Hrvatskog narodnog preporoda 13, 
bez naknade, radi realizacije projekta daljnjeg razvoja lokaliteta nalazišta pračovjeka „Hušnjakovo“. 

VI. Meñusobna prava i obveze izmeñu Grada Krapine i Pučkog otvorenog učilišta Krapina, temeljem 
ove Odluke, urediti će se posebnim ugovorom. 
 
VII. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Krapine Josip Horvat, dipl.ing. za potpis ugovora iz točke VI. 
ove Odluke. 
 
 

T O Č K A  7. 
 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu izmjena i dopuna gore navedene odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću 
Grada Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijeta slijedeća 
 
 

O D L U K A  
 

     D o n o s i  se Odluka o Izmjeni i dopuni Odluke o komunalnim djelatnostima u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog izvoda iz skraćenog zapisnika.    
 
 
 

T O Č K A  8. 
 
 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada Krapine   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu  izmjene i dopune gore navedene odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću 
Grada Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijeta slijedeća 
 



 
 

 
O D L U K A 

 
D o n o s i   se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o visini spomeničke rente Grada Krapine u tekstu 
koja čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.    
     
 

T O Č K A  9. 
 
 Prijedlog Programa raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011. godinu   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu Programa  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.  
 
Član vijeća g.Bajcer postavio je pitanje što se tiče visine sredstava koja su u Programu raspodjele 
predviñena za sanaciju Starog grada te je napomenuo, da je mišljenja,  da se s tim sredstvima ništa 
neće moći napraviti na Starom gradu. 
 
Gradonačelnik grada Krapine je odgovorio,  da se slaže sa članom gradskog vijeća da su to premala 
sredstva, ali Grad u ovoj godini ne može izdvojiti više sredstava.   Nadalje je napomenuo, da je bitno 
da se sanira statika te riješi odvodnja te će se u ovoj goditi napraviti sanacija sa sredstvima Grada i  
uz pomoć sredstva Ministarstva kulture. Isto tako je napomenuo, da bi  za cjelokupno ureñenje Starog 
grada trebalo cca 10 miliona kuna.  
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijet slijedeći   
 

 
Z A K L J U Č A K 

 
 
D o n o s i  se Program raspodjele sredstava spomeničke rente za 2011. godinu u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.    
 
 

T O Č K A  10. 
 
Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana ureñenja Grada Krapine   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu gore navedene Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na 
donošenje.  
 
Kratko obrazloženje Odluke o donošenju Izmjena i dopuna PPU Grada Krapine dao je gradonačelnik, a 
sve prema tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika, napomenuvši, da se izmjene i dopune plana 
rade kakao bi se uskladile sa Zakonom i prostornim planom KZŽ.  Isto tako se nadalje osvrnuo na 
amandman koji je kao predlagač podnio u zakonskom roku predsjedniku vijeća i koji prijedlog su svi 
članovi vijeća primili na današnjoj sjednici. 
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijeta slijedeća  
 
 

 



O D L U K A 
 
D o n o s i  se Odluka o Izmjeni i dopuni Prostornog plana ureñenja Grada Krapine u tekstu koji čini 
sastavni dio ovog skraćenog zapisnika sa predloženim amandmanom.     
 
 

 T O Č K A  11. 
 
Prijedlog Programa korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko 
pravo za 2011. godinu   
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu gore navedenog Programa  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada 
Krapine na donošenje.  
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijet slijedeći  
 

Z A K L J U Č A K 
  
D o n o s i  se Program korištenja sredstava od prodaje stanova na kojima postoji stanarsko pravo za 
2011. godinu u tekstu koji čini sastavni dio ovog  skraćenog zapisnika.      
 

             T O Č K A  12. 
 
Prijedlog Odluke o osnivanju Lokalne akcijske grupe za područje Grada Krapine i Općina 
ðurmanec, Petrovsko, Jesenje i Radoboj  
 
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća, da je 
navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.03.2011. godine u 15,15 sati raspravljao o 
prijedlogu gore navedene Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na 
donošenje.  
 
Kratko obrazloženje  o prijedlogu Odluke o osnivanju LAG-a za područje Grada Krapine i Općina 
ðurmanec, Petrovsko, Jesenje i Radoboj dao je gradonačelnik obavijestivši članove vijeća, da će se 
potpisivanjem Sporazuma o suradnji za osnivanje LAG-a prije svega utvrditi opseg suradnje, principi 
lokalnog partnerstva, svrha i ciljevi stvaranja lokalnog partnerstva kao i aktivnosti i sredstva za 
osnivanje. 
 
Kako nije bilo daljnjih pitanja ni prijedloga, predsjednik gradskog vijeća je nakon provedenog 
glasovanja konstatirao ,  da je jednoglasno donijeta slijedeća  

 
O D L U K A 

o osnivanju Lokalne akcijske grupu za  područje grada Krapine  
i općina ðurmanec, Jesenje, Petrovsko i Radoboj  

 
Članak 1. 

 
Grad Krapina je suglasan sudjelovati u osnivanju i djelovanju Lokalne akcijske grupe (u 

daljnjem tekstu: LAG) koja obuhvaća područje grada Krapine i općina ðurmanec, Jesenje, Petrovsko i 
Radoboj, kao jedan od suosnivača, radi ostvarivanja zajedničkih interesa u svrhu ruralnog i ukupnog 
razvoja LAG-om obuhvaćenog područja 
 

 
 
 



Članak 2. 
 

Osnovni cilj osnivanja LAG-a je poticanje bržeg ruralnog razvoja LAG-om obuhvaćenog 
područja uz primjenu LEADER pristupa kod izrade lokalne razvojne strategije temeljene na 
osobitostima i zajedničkim interesima i inicijativama područja. 
 

Članak 3. 
 

 Za predstavnika Grada Krapine u procesu osnivanja LAG-a odreñuje se gradonačelnik Grada 
Krapine. 

Članak 4. 
 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Grada Krapine. 
 
 
 
 
 
 

ZA TOČNOST OTPRAVKA: 
PROČELNICA 

Vlasta Bočkaj, dipl.iur 
 
 

 


